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Aigars – Labdien! Prieks, ka Saulkr

Labdien!
Prieks, ka Saulkrasti vēlas kļūt draudzīgāki suņu saimniekiem, bet vēlējos arī pateikt, ka
tomēr ģimenes ar suņiem ļoti bieži tiek atstumti. Piemēram, pludmalē (piemēram, Centra
peldvietā) nevar iet ar suņiem, bet tajā pašā laikā bērni nokārto savas dabīgās vajadzības
tur pat pludmalē. Nebūtu ievērojusi, ka kāds no vecākiem savāktu aiz bērna, labākajā
gadījumā tikai norok tur pat smiltīs.. Kā arī es un mani draugi ir ievērojuši, ka pret
motociklistiem tiek ieviesti arvien vairāk ierobežojumi. Piemēram, gājēju daļa tieši pie
Fēniksa sētas (uz ALKO OUTLET pusi), tur ir milzīga ietve (plata) un agrāk tur varēja
atstāt motociklus, tagad jau kādu laiku tur ir uzlikta zīme. Sakiet, kāpēc ģimenes ar
bērniem tiek atbalstītas. bet ģimenes ar suņiem (potenciālām ģimenēm nākotnē arī ar
bērniem) nē. Kāpēc tā?
Ar cieņu,
Saulkrastu iedzīvotājs


